

**PERMOHONAN UNTUK BIL PENERIMAAN-i JUALAN**

KEPADA  
**UNITED OVERSEAS BANK (MALAYSIA) BHD (271809K)**

CAWANGAN \_\_\_\_\_

Berikutan Perjanjian untuk Bil Penerimaan-i Jualan yang ditandatangani pada \_\_\_\_\_ kami sertakan draf seperti berikut untuk penerimaan dan/atau \* pembiayaan anda, bersama dengan dokumen yang berkenaan : -

NO. DRAF/ TARIKH	JUMLAH MUKA		TEMPOH	DITERIMA UNTUK PEMBIAYAAN	
					* jualan kepada bukan pemastautin / pemastautin
DOKUMEN YANG DILAMPIRKAN	B/L	INVOIS	LAIN-LAIN	NO. RUJ. (OBC, L/C, dll.)	

- (a) Dalam mempertimbangkan penerimaan draf anda di atas, kami membenarkan anda untuk mendebit Akaun kami dengan anda sebagai penyelesaian penuh komisen penerimaan anda.
- (b) Sekiranya mana-mana draf yang diterima oleh anda juga dibiayai oleh anda, kami seterusnya akan meminta anda \*untuk mengkreditkan hasil pembiayaan draf tersebut kepada akaun kami dengan anda / untuk membayar hasil pembiayaan draf tersebut kepada \_\_\_\_\_
- (c) Kami dengan ini mengaku bahawa tiada sumber kewangan lain (termasuk di bawah perjanjian pajakan, sewa beli atau pemfaktoran) telah diperolehi, atau akan diperolehi untuk transaksi berkenaan dengan perdagangan ini.
- (d) Bank tidak diwajibkan untuk melaksanakan sebarang permohonan atau arahan yang mungkin, pada pendapat Bank, bertentangan dengan sebarang undang-undang, peraturan, arahan, sekatan, atau permintaan mana-mana bidang kuasa, atau jika Bank mengetahui atau mempunyai sebab untuk mempercayai bahawa pelanggaran keselamatan, penipuan, tindakan jenayah, kesalahan atau pelanggaran sebarang undang-undang atau peraturan telah, atau akan, dilakukan. Bank tidak perlu mendedahkan apa-apa maklumat yang timbul daripadanya kepada kami, dan Bank boleh melakukan apa sahaja yang diperlukan untuk mematuhi undang-undang, peraturan, arahan, sekatan, atau permintaan, DAN tidak akan bertanggungjawab ke atas apa-apa kerugian atau ganti rugi yang ditanggung atau dialami akibat darinya.  
Kami mewakili dan memberi jaminan kepada anda bahawa transaksi ini tidak melanggar sebarang undang-undang, peraturan, arahan, sekatan atau permintaan mana-mana bidang kuasa.
- (e) Kami bertanggungjawab untuk membayar sebarang cukai barangan dan perkhidmatan atau cukai atau levi lain yang, pada tarikh permohonan ini atau pada apa-apa tarikh selepas tarikh permohonan ini, diperlukan oleh undang-undang (termasuk Akta Cukai Barangan dan Perkhidmatan 2014) untuk dibayar kepada mana-mana individu atau pihak berkuasa yang mempunyai bidang kuasa ke atas Bank, berkenaan dengan sebarang wang yang dikenakan atau ditanggung oleh Bank berhubung dengan permohonan ini. Sebarang cukai barangan dan perkhidmatan atau cukai atau levi lain yang ditanggung oleh Bank berhubung dengan permohonan ini akan ditanggung oleh dan dicaj kepada kami dan sekiranya Bank melakukan pembayaran bagi pihak kami, kami akan bertanggungjawab untuk membayar balik kepada Bank sebarang jumlah yang dibayar sedemikian.  
\* Potong yang mana tidak berkenaan, jika perlu.

UNTUK KEGUNAAN BANK SAHAJA

DRAF DITERIMA PADA	
TARIKH PERLU DIBAYAR	
KOMISEN PENERIMAAN	
KADAR	

Disemak oleh:

Diluluskan  
oleh:

\_\_\_\_\_  
TANDATANGAN YANG DIBENARKAN  
NAMA PEMOHON :

ALAMAT :